



ရွေးချယ်စရာ

ကိုယ်ရွေးချယ်တဲ့အတိုင်း အသက်ရှင်ကြတယ်။



တစ်မျိုးက အရွေးမှန်ပြီး တစ်မျိုးက ရေစနစ်မဟုတ်ဘူး။



ဒါကြောင့် တခြားကိစ္စများထက် ရွေးချယ်တာတို့ အရေးကြီးတယ်။ မာတင်၊ မသေခင် ခေါ်ပြန်ချက်မှန်တို့ လိုတယ်နော်။



ဘာလဲ၊ ဘုရားသခင်နှင့် စာတန်အကြား ရွေးမှန်ရမယ်လို့ ဆိုလိုတာလား။ မာတင်



မင်းလို လူကြောင့် လူအများ ခေါ် ရောက်ကြလိမ့်မည်။ ... မျက်စိခြင်းသို့ ရောက်သော လမ်းနှင့် တစ်ခါသည် ကုယ်ဝမ်းသည်ဖြစ်၍ ဝင်သောသူတို့သည် များကြ၏။ (ရှင်မသေ ၅:၁၃)



ဒီအကြောင်း မကြားချင်ဘူး၊ ငါ မသိတာများ ရှိသေးသလား။ ရှိရင် ပြောပြပါ။



မာတင်၊ မင်းရဲ့ ရန်သူကြီး လျှာနောက်လိုက်ရင် ထာဝရ ငဲ့လမ်းပေး၊ သူသည် ချောင်းကို ခေါ်ပြန်မှာ ထာဝရ နေစေရင်သောသူ ဖြစ်သည်။ ... ရန်သူ တည်းဟူသော မာန်နက်သည်၊ ဟောက်သောခြင်းသို့ ကဲ့သို့ အဘယ်သူကို မျိုရမည်နည်းဟူ၍ လှည့်လည် ရှာဖွေလျက်ရှိ၏။ (၁ ရှင်မေတ္တာ ၅:၁၈)



ဒါပေမယ့် မင်းကို သူ့နဲ့ အတူ ကောင်းကင်မှာရှိစေရင်တော့ တန်ခိုးကြီးသော ချစ်မိတ်တွေကြီးလည်းရှိနေတယ်။ ... ငါတို့တွင် အဘယ်သူမျှ မျက်စိနာ၊ ရှိသမျှတို့ သည် နောင်တရစေခြင်းငှါ အလိုတော်ရှိ၍၊ ငါတို့ကို သည်းခံတော်မူ၏။ (၂ ရှင်မေတ္တာ ၃:၉)



ဖန်ဆင်းမှုမှာ စာတန်ရဲ့ နာမည်က လူစီဖာ (မိုလ်းသောက်ကြယ်) သူ၏ အလုပ်ကား ဘုရားသခင်၏ ပလ္လင်တော်ကို ကာကွယ်တိုး။



ဒါကြောင့် ဘုရားသခင်သည် ကောင်းကင်ဘုံမှ ကန်ပြေး စာတန် ဖြစ်လာတယ်။ ဒီ နံနက်သာ၊ မိုလ်းသောက်ကြယ် သင်သည် ကောင်းကင်က ကျေပပြီတော့။



အဘွား နှင့် စေ ဝေထွန်းလာတဲ့အခါ စာတန်က အပြစ်လွန်ကျူးအောင် ငြားယောင်းပြီး သူတို့ သည် အပြစ်လွန်ကျူး ခဲ့တယ်။ ... အပြစ်တရားသည် တစ်ယောက်သောသူ (အဘွား) အားဖြင့် ဤလောကသို့ ဝင်၍၊ အပြစ်တရားအားဖြင့် သေခြင်းတရား ဝင်သည်နှင့်အညီ လူတစ်ယောက်သည် အပြစ်ရှိသောကြောင့် သေခြင်းသို့ ရောက်ကြ၏။ (ခရစ် ၅:၁၂)



ဒါ့အပြင် အပြစ်ကျူးလွန်လို့ ငါတို့လည်း အပြစ် အခေမိကြရတယ်။



မာတင်၊ ငါတို့က အပြစ်ရှိလို့ ဝိညာဉ်အသေကောင်းမှုဖြင့် မွေးလာကြတယ်။ အကွန်ဒ်သည် မွေးကတည်း အပြစ်မဲ့လျက် ရှိ၏။ အခါ ဝမ်းထဲမှာ ပဋိသန္ဓေပစ္စည်းပင် အပြစ်ရှိ၏။ (ဆာလံ ၅:၁၅)



ဒီလိုနဲ့ ငဲ့လမ်း လားကြတယ်။ ... ဂုဏ်ရိတ်သည်လည်း ပြည့်စုံလျှင် သေခြင်းကို ဘွားတတ်၏။ (ရှင်ယောဟန် ၁:၁၅)



ငဲ့လမ်းမှ လွတ်မြောက်တဲ့ တစ်စုံတစ်ယောက်လည်း စာတန်မာန်နက်က သိထားတယ်။ ဒါကြောင့် လူများ မလွတ်မြောက်နိုင်အောင် မပြုတားထားတယ်။



သူတို့ကြိုက်ဆုံး လက်နက်က ဘာသာရေး။ ထိုလက်နက်ကို အသုံးပြုပြီး ဘာသာရေးဖြင့် လူသန်းပေါင်းများစွာကို ကျွန်ုပ်တို့ပြုတယ်။



စာတန်က ပညာရေးလည်း လက်နက်အဖြစ် သုံးတယ်။ လူတွေက ဒါကို အမှန်တရား တစ်ခုအဖြစ် လက်ခံတဲ့ သူတို့သည် အရမ်းတော်တယ်လို့ ထင်ကြတယ်။



အပေါင်းသင်း ဖိအားပေးခြင်းကြောင့် လူငယ်လူရွယ်များ စာတန်နောက်သို့ ပါသွားကြတယ်။ သူတို့ မိတ်ဆွေတွေက အတူတူနှင့် အနုနုပြောကြတယ်။



စာတန်က လောကသားတွေကို ဒီအကြောင်း မစဉ်းစားအားအောင် အလုပ် ရှင်ပေးတယ်။ ထိုသို့ မယုံကြည်သောသူတို့ကား၊ ဘုရားသခင်၏ ပုံသဏ္ဍန်တော် တည်းဟူသော ခေရ်တော်၏ ဘုန်းအသရေနှင့် ပြည့်စုံသော စံပေးတရား၏ အရောင်သည် အလင်းကို မပေးပေးခြင်းငှါ ဤလောကကို အနီးရသော ဘုရား(စာတန်)သည် သူတို့၏ ဥာဏ်မိတ်ကို ကွယ်စေ၏။ (၂ စောလော ၄:၄)



အားကစား နောက်သို့ လည်း တွန်းလိုတယ်။



အမှန်တရား အကြောင်းကို တစ်မိနစ်အတွင်း ပြောပြမယ်။ မာတင်၊ ယခု ဘုရားအကြောင်း အရင် ပြောကြမယ်။ လူတွေရဲ့ ဝိညာဉ် သေကြောင်း ဘုရားသခင်က သိတယ်။



ဒါပေမယ့် ဘုရားသခင်က လူတွေကို ချစ်လို့ သားတော် ယေရှုခေရ်ကို လူလောကသို့ စေလွှတ်ခဲ့တယ်။ ကြည့်လော့၊ သတိသမီးကသာသည် သားယောက်ျားကို ဘွားမြင်တု၊ ထိုသားကို မောဒွေလ အမည်ဖြင့် မှည့်ရ ကြလေတုဟု လာသတည်း၊ မောဒွေလ အနက်ကား ငါတို့ နှင့်အတူ ရှိတော်မူသော ဘုရားသခင်ဟု ဆိုလိုသတည်း။ (ရှင်မသေ ၂:၃)



သူသည် (၃၃) နှစ်လုံးပေး ခြောက်ပစ်ကင်းသလဲစင် နေထိုင်ခဲ့တယ်။ ပြီးနောက် လက်ဝဲကပ်တိုင်ပေါ်မှာ သူ၏ မြတ်သော အမွေတော် သွန်းလောင်းပြီး အပြစ်၏အစ ပေးခြင်းငှါ အသက် စတေးပေးခဲ့တယ်။ ဘုရားသခင်၏ သားတော်ကို ယုံကြည်သောသူ အပေါင်းတို့သည် မျက်စိခြင်းသို့ မရောက် ထာဝရ အသက်ကို ရစေခြင်းငှါ ဘုရားသခင်သည် မိမိ၌ တပျော်တော်သော သားတော်ကို နှစ်နှစ်တော်မူသည်တိုင်အောင် လောကီသားတို့ကို ချစ်တော်မူ၏။ (ရှင်ယောဟန် ၃:၁၆)



သခင်ယေရှု ကိုယ်တိုင် မိန့်တော်မူထားတယ်။ ငါ အမှန်အကန် ဆိုသည်ကား၊ ငါ့ကို ယုံကြည်သော သူသည် ထာဝရ အသက်ကို ရ၏။ ရှင်ယောဟန် ၆:၄၇



မာတင်၊ ဒါက ရိုးစင်းတဲ့ သမ္မာတရား၊ ခေါ်ပြန်ကာ လွတ်မြောက်ရာ တစ်စုံတစ်ယောက်လည်း မဟုတ်ဘူး။ ဘုရားသခင်၏ သား ယေရှုခေရ်တော်ကို ယုံကြည်ခြင်း ဖြစ်တယ်။ အရမ်း လွယ်ကူမှာ။ ... ထိုခေရ်ကို အပြစ်မဲ့သလောက် ရှိနေသော သင်တို့ကိုပင် ဘုရားသခင်သည် အသက်ရှင်စေတော်မူပြီး (ဖေက ၂၁-၂)



ထာဝရ အသက် ဆုလက်ဆောင် ရရှိရန် သူတို့သည် သေတဲ့အခါ ကောင်းကင်ဘုံသို့ ရောက်ရလိမ့်မည်။ ... ဘုရားသခင် ပေးတော်မူသော ဆုတောင်းတော်ကား၊ ငါတို့ သခင် ယေရှုခေရ် အားဖြင့် ထာဝရ အသက်ပေးတော်မူ။ (ခရစ် ၆:၂၃)



ဒါကြောင့် ဘုရားသခင်နှင့် စာတန်မှာ တစ်ခု ရွေးချယ်ရာမှာပေါ့။ မဟုတ်ဘူး၊ မာတင် စာတန်ကို မရွေးချေး... သားတော်(ယေရှု)ကို ယုံကြည်သောသူသည် အပြစ်စီရင်ခြင်းကို မခံရ၊ မယုံကြည်သောသူကား ဘုရားသခင်၌ တပျော်တော်သော သားတော်ကို မယုံကြည်သောကြောင့် ယခုပင် အပြစ်စီရင်ခြင်းကို ခံရ၏။ (ရှင်ယောဟန် ၃:၁၈)



သူတို့ကြတော့ လူကြီးလူကောင်းတွေ၊ အားလုံးပေးတော့ ခေါ်ပြန်သို့ မသွားနိုင်လောက်ဘူး။ ဝမ်းနည်းစရာတု၊ မာတင်၊ ဒါပေမယ့် ခေရ်တော် မပါလျှင် အပြစ်အစ်ခတ်ထားတဲ့လူ ဖြစ်ကြတယ်။ ဤမျှလောက် ကြီးစွာသော ကယ်တင်တော်မူခြင်း တရားကို ငါတို့သည် နားမထောင်ဘဲ နေလျှင် အပြစ်အစ်ခတ်နှင့် အဘယ်သို့ လွတ်ကြလိမ့်မည်နည်း။ (ဟေဗြဲ ၂:၃)



ဒါဆိုရင် ဘာသာတရား ကိုင်းကိုင်တဲ့ လူသန်းပေါင်းများစွာတွေကော။ ဘုရားသခင်က ထိုသူတို့ အားလုံး ခေါ်ပြန် မလိုပါဘူး။ ဒီတော့ ချေး ပြောတာ... ယေရှုခေရ်တော်ကိုသာ ရွေးချယ်ရတယ်။ လူအပေါင်းတို့သည် အား အားဖြင့် သေခြင်းသို့ ရောက်သည်နှင့်အညီ လူအပေါင်းတို့သည် ခေရ်တော် အားဖြင့် အသက်ရှင်ခြင်းသို့ ရောက်ကြလိမ့်။ (၁ စော ၁၅:၂၂)



သခင်ယေရှုက ဒီလိုဆိုလိုတယ်။ ... ငါ့ကို အမှန်ပြုလျှင် အဘယ်သူမျှ မခင်းတော်ထံသို့ မရောက်ရ။ ရှင်ယောဟန် ၃:၁၆၊ ရှင်ယောဟန် ၃:၁၆ သားတော်ကို ယုံကြည်သောသူသည် ထာဝရ အသက်ကို ရ၏။ သားတော်ကို မယုံကြည်သောသူကား အသက်ကို မတွေ့ရ။ ထိုသူ၏ အပေါ်၌ ဘုရားသခင်၏ အမှန်တော် တည်နေသည်။



ထိုကုန်းစာ ရှိသမျှသည် ဘုရားသခင် မှတ်သွင်းတော်မူသော အားဖြင့် ဖြစ်၍၊ ... ဩဒါပေးခြင်း အပြစ်ကို တော်မြဲခြင်း မြေခင်းမတ်စွာ မြဲမြဲခြင်း၊ တရားကို သွန်းသင်ခြင်း ကျေးဇူးကို ပြုတတ်၏။ (၂ စောမောသေ ၃:၁၆-၁၇)



ကိုယ်အပြစ်ကို နောင်တရပြီး ယေရှုခေရ်တော်ကို တောင်းပန်ရင် လာရောက်ကယ်တင်တယ်။ ဟုတ်ကဲ့ပါ။

သမ္မာကုန်းစာ ပြောသည့်ကား-ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ သွားရာ လမ်းတစ်လျှောက်မှာ ရှိ။ (ယေရှုက သိသည် လမ်းခြင်းစဉ်) သမ္မာတရားသည် ဖြစ်၏။ အသက်သည် ဖြစ်၏။ ငါ့ကို အမှန်ပြုလျှင် အဘယ်သူမျှ မခင်းတော် ထံသို့ မရောက်ရ။ (ဟော ၁၅:၂)